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• Ønsker velkommen til møte 

• Referat fra forrige SR-NV har forsvunnet 

• Møteinnkallingen godkjennes 

• Møteteknikk gjennomgått 

• Runde rundt bordet 

o Spesielle ting: 

▪ IBF – blitt med i komite som vurderer forelesere og planlegger semesteret 

▪ FTV – Mange møter med NV, saker kommer, nettsiden er oppe med bilder av 

tillitsvalgte, arbeidsgruppe MTMT og MTKJ 

▪ IBI – UU, møte om nytt leseareal, ansettelse av ny 1.amanuensis 

▪ IMA – Styringsgruppe bygg p2, leter etter ny ITV for Fthingmt 

(materialingeniørstudiet) 

▪ IKJ – Ledermøte, Studieprogramporteføljen, intro til 1.klasse i fadderuka om 

SR-NV 

▪ IBT – Henvendelser som tas opp med ledelsen, hadde møte med MBIOT5 og 

alle kullkontakter for å fikse på tvers av trinn. 

▪ IFY – styremøte, arbeidsgruppe studieportefølje +++ 

▪ IKP – Endring av emner, problem med lesesal til masterstudenter. 

Modulemner. 

▪ LTV – div møter, kontor, sliter med emner på lektor, planlegger konferanse 

▪ PTV NANO – Fagteam møter 

▪ IBA – Fått nytt kontor 

• Oppdatering PTV 

o Ble bestemt at ITV skal ha ansvar for å følge opp PTV ved tidligere møte 

o Fått inn oversikt over PTV ved mange studier 

o Mangler 

▪ MTMAT, BBI, MSBIO, ÅBIKJ, MSCHEM, MSCHEMBI 

o Kan være at ansvaret på å følge opp går over på Fakultetet 

o Trøbbel med kontrakter til PTV 

o Nytt av i høst er at den er honorert 

• Drikketillatelse på campus 

o Info gitt 

• Nyhetsbrev 

o En eller to ganger per måned 

o FTV har ordnet, de to første er ute allerede 

o Planen er at SRNV skal få lov til å ha en liten del i hvert nyhetsbrev. 

▪ Lages en bank med info fra srnv slik at det bliver mindre mas fra FTV til SRNV 

o Workshop på seminaret 

• Oppdatering campusprosjekt 

o FTV ønsker å dele mer med resten av SRNV 

o Representert i P2 ved IMA 

 



 

• Sak 15/23 Studieportjefølje-prosessen 

o NV har mindre penger = det må kuttes i antall studier 

o Innleveringsfrist 1.oktober 

o Arbeidsgruppe Bsc. Naturfag v/ITV IFY 

▪ Ser an hvor mange løp man trenger, med tanke på å kvalifisere for 

masterretningene til de forskjellige studiene 

▪ De første semestrene skal være ganske like for alle  

▪ Dårlig tid på å finne ut av en god emnevegg 

▪ Biologi vil få mye matematikk slik det ser ut nå 

▪ Trolig få valgfag 

▪ Vanskelig å finne likheter mellom studiene BKJ, BFY og BBI 

▪ Opptakskrav? 

▪ Vanskelig å finne sparingen som ønskes 

▪ Gradene blir svekket siden det er mindre spesialisert 

▪ Lektor kan bli påvirket med tanke på retninger de kan velge 

o Arbeidsgruppe MTKJ/MTMT v/FTV 

▪ Sammenslåing av studieprogrammene 

▪ Har en del tilfelles  

▪ Forslag til MTKMT, felles første 4-5 semestre, spormodell (kjemi eller material 

spor) 

▪ Problem med å få med fysikalsk metallurgi inn i ny plan 

▪ Kan miste fordypning med bredde 

▪ Andre alternativer 

• MTMT + MTNANO = MTMNT 

• MTMT + noe ved IV-fakultetet 

▪ Maksimalt ett felles fag mellom organiskretningen og bioteknologi retningen 

på MTKJ 

▪ Fysikk og matte (fysmat) er viktig for industrien i Norge 

▪ Spørsmål ved at analytisk kjemi 

▪ Mer logisk å ha analytisk og organisk sammen enn organisk og bioteknologi 

▪ For få mandater i arbeidsgruppa 

▪ Må huske teoretisk kjemi 

▪ Kan miste rekrutering til forskning ved å fjerne MTNANO 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

• Sak 16/23 Eksamen og begrunnelser 

o Har gått fra 460 til 2699 begrunnelser fra 16/17 til 22/23 

o Har gått fra 395 til 634 klager fra 16/17 til 22/23 

o For få ressurser til å gi så mange begrunnelser 

o Ble fremmet av instituttleder på IMA 

o Tiden som blir brukt på dette kunne vært bedre brukt til andre ting som f.eks 

utvikling av studier. 

o Mye dårlige løsningsforslag som gjør det vanskelig å selv kunne se hva man burde få 

o Tillitt kan gå ned pga mistet besvarelse 

o Har vært mye formelle feil i form av registrering av eksamen og scan av eksamener 

o Er veldig mye sene begrunnelser  

o Være flinke med sensurveiledning og løsningsforslag (LF) 

o Hvor mange ber om begrunnelse når de får karakter A? 

o Dårlig LF  

 

• Eventuelt 

o Velferdsmiddler 

▪ Søknad er åpen 

o Busjett 

▪ Kutt i møtemat, økning i profilering 

o Prioritert praksisplass 

▪ Holder på å finne ut om dette gjelder NV 

▪ Finnes allerede på MH og SU 

 

Ris og ros 

• Eventuelt kunne vært på orientering 

• Utydelig når det er diskusjon 

• Vanskelig å vite når det skal diskuteres 

• Mye gode meninger, bra at alle tør å si så mye 

•  

 

 


